

REACH SVHC声明书

REACH SVHC Declaration

截止2025年1月21日，欧盟化学品管理局ECHA新增化学物质列入Reach法规高关注物质SVHC清单。247项SVHC物质清单见《SVHC清单》。

The European Chemicals Agency (ECHA) added one substances to Substances of Very High Concern (SVHC) candidate list on 21st, Jan,2025. The Candidate List will contain 247 SVHC. (see <https://echa.europa.eu/candidate-list-table>)

作为供应商，本公司有责任完全满足REACH法规要求。本公司交至贵司之所有零部件中REACH SVHC的含有情况可满足以下第 1 项(请填入1或2，如选1此表即结束，选第2项请填写下表SVHC含量)。

As a potential or current supplier of yours, our company is responsible for ensuring full compliance with REACH Regulation Requirement. We hereby warrants and guarantees that all of our products can meet item 1 (Note: Please fill 1 or 2, if meet item 2, please fill SVHC concentration in below table).

1.所有产品中SVHC含量不超过1000ppm。 (All of product contain SVHC <1000ppm.)

2.部份零件含有SVHC & SVHC>1000ppm, 请完成下表。

(Some of our product contain SVHC, and SVHC >1000ppm, please refer to below table.)

表 1: SVHC>1000ppm 之产品清单

Table 1: Information of product's SVHC>1000ppm.

No.	产品名称 Product Name	规格型号 Spec.	产品重量 (g) Product Weight(g)	SVHC名称 Substance name	CAS No.	含有SVHC重量 (g) Substance weight	含有量 (PPM) Concentration (PPM)	使用描述 Use Description
1	/							
2								
3								

上海南芯半导体科技股份有限公司

Southchip Semiconductor Technology (Shanghai) Co., Ltd

Quality

2025/2/20

